

ຂໍ້​ມູນ​ທີ່​ໄດ້​ຮັບ​ຈາກ​ຂະ​ແໜງ​ການ​ທີ່​ກ່ຽວ​ຂ້ອງ

ຊື່​ໃບ​ອະ​ນຸ​ຍາດ	ໃບ​ອະ​ນຸ​ຍາດ​ດໍາ​ເນີນ​ທຸ​ລະ​ກິດ​ການ​ທະ​ນາ​ຄານ (ສໍາ​ລັບ​ສາ​ຂາ​ທະ​ນາ​ຄານ​ທຸ​ລະ​ກິດ​ຕ່າງ​ປະ​ເທດ)
ປະ​ເພດ​ເອ​ກະ​ສານ	ໃບ​ອະ​ນຸ​ຍາດ​ດໍາ​ເນີນ​ທຸ​ລະ​ກິດ
ວັນ​ທີ​ແກ້​ໄຂ​ຂໍ້​ມູນ​ລ່າ​ສຸດ	20.10.2020
ພາກ​ສ່ວນ​ຮັບ​ຜິດ​ຊອບ	ທະ​ນາ​ຄານ​ແຫ່ງ​ ສປປ ລາວ
ຜູ້​ທີ່​ສາ​ມາດ​ຍືນ​ຂໍ​ເອ​ກະ​ສານ	ບຸ​ກຄົນ, ນິ​ຕິ​ບຸ​ກຄົນ ຫຼື​ມີ​ຈຸດ​ປະ​ສົງ​ດໍາ​ເນີນ​ທຸ​ລະ​ກິດ​ການ​ທະ​ນາ​ຄານ

<p>ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ</p>	<p>ບຸກຄົນ, ນິຕິບຸກຄົນສາມາດເປັນຜູ້ຖືຮຸ້ນສ້າງຕັ້ງທະນາຄານທຸລະກິດໄດ້ ແຕ່ໃນນັ້ນຕ້ອງມີໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍທະນາຄານ ຖືຮຸ້ນສ້າງຕັ້ງຫຼາຍກວ່າ 50% ຂອງຈຳນວນຮຸ້ນທັງໝົດທີ່ສາມາດລົງຄະແນນສຽງໄດ້, ສຳລັບບຸກຄົນ, ຜູ້ໜຶ່ງສາມາດຖືຮຸ້ນສ້າງຕັ້ງທະນາຄານທຸລະກິດ ໄດ້ບໍ່ເກີນ 10% ຂອງຈຳນວນຮຸ້ນທັງໝົດທີ່ສາມາດລົງຄະແນນສຽງໄດ້. ຜູ້ຂໍສ້າງຕັ້ງທີ່ເປັນທະນາຄານ 1. ການດຳເນີນທຸລະກິດຕະຫຼອດໄລຍະ 3 ປີ ມີຜົນກຳໄລຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ ແລະ ບໍ່ມີຂາດຫີນສະສົມ; 2. ຕ້ອງມີແຫຼ່ງທຶນພຽງພໍ, ຈະແຈ້ງ ແລະ ຖືຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ ແລະ ມີຊັບສິນບໍ່ຫຼຸດ 40 ພັນຕື້ກີບ ຫຼື ທຽບເທົ່າ 5 ຕື້ໂດລາສະຫະລັດ ໃນປີການເງິນທີ່ຂໍສ້າງຕັ້ງ; 3. ຕ້ອງໄດ້ຮັບການຈັດອັນດັບ BBB ຂຶ້ນໄປ ຈາກສະຖາບັນຈັດອັນດັບສາກົນ ຫຼື ໄດ້ຮັບການຈັດອັນດັບດີຈາກອົງການທີ່ມີສິດອຳນາດກ່ຽວຂ້ອງ; 4. ກໍລະນີຜູ້ຂໍສ້າງຕັ້ງເປັນທະນາຄານຈາກຕ່າງປະເທດ, ຕ້ອງໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກອົງການທີ່ມີສິດອຳນາດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ໃນການລົງທຶນສ້າງຕັ້ງທະນາຄານທຸລະກິດຢູ່ ສປປ ລາວ; 5. ມີໂຄງປະກອບຜູ້ຖືຮຸ້ນຂອງຕົນທີ່ຈະແຈ້ງ ແລະ ເປັນຈິງ; 6. ເປັນນິຕິບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເໝາະສົມໃນການໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ; 7. ບໍ່ຢູ່ໃນບັນຊີດຳກ່ຽວກັບການຟອກເງິນ ຫຼື ສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ກຳການຮ້າຍຜູ້ຂໍສ້າງຕັ້ງທີ່ເປັນນິຕິບຸກຄົນທີ່ບໍ່ແມ່ນທະນາຄານ 1. ການດຳເນີນທຸລະກິດຕະຫຼອດໄລຍະ 3 ປີ ມີຜົນກຳໄລຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ ແລະ ບໍ່ມີຂາດຫີນສະສົມ; 2. ຕ້ອງມີແຫຼ່ງທຶນພຽງພໍ, ຈະແຈ້ງ ແລະ ຖືຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ ແລະ ບໍ່ຫຼຸດ ສອງ ເທົ່າຂອງມູນຄ່າຮຸ້ນທີ່ຈະຖືໃນທະນາຄານທີ່ຂໍສ້າງຕັ້ງໃນປີການເງິນທີ່ຂໍສ້າງຕັ້ງ; 3. ມີໂຄງປະກອບຜູ້ຖືຮຸ້ນຂອງຕົນທີ່ຈະແຈ້ງ ແລະ ເປັນຈິງ; 4. ເປັນນິຕິບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເໝາະສົມໃນການໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ; 5. ບໍ່ຢູ່ໃນບັນຊີດຳກ່ຽວກັບການຟອກເງິນ ຫຼື ສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ກຳການຮ້າຍຜູ້ຂໍສ້າງຕັ້ງທີ່ເປັນບຸກຄົນ 1. ຕ້ອງມີແຫຼ່ງທຶນພຽງພໍ, ຈະແຈ້ງ ແລະ ຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍ ແລະ ບໍ່ຫຼຸດສອງເທົ່າຂອງມູນຄ່າຮຸ້ນທີ່ຈະຖືໃນການສ້າງຕັ້ງ ໃນປີການເງິນທີ່ຂໍສ້າງຕັ້ງ; 2. ກໍລະນີເປັນຜູ້ຖືຮຸ້ນລາຍໃຫຍ່ຕ້ອງມີຄຸນຄຸດທີ່ ແລະ ປະສົບການເໝາະສົມກັບການດຳເນີນທຸລະກິດດ້ານການເງິນ-ການທະນາຄານ; 3. ບໍ່ເຄີຍຖືສານຕັດສິນລົງໂທດທາງອາຍາໃນສະຖານລັກຊັບ, ສັໂກງ. ຍັກຍອກຊັບ, ປອມແປງເອກະສານ, ຮັບ ຫຼື ໃຫ້ສິນບິນ, ສັລາດບັງຫຼວງ, ການຟອກເງິນ, ການສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ກຳການຮ້າຍ ຫຼື ການກະທຳຜິດທາງອາຍາອື່ນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ເງິນຕາ ຫຼື ການຄ້າຢາເສບຕິດ; 4. ເປັນບຸກຄົນທີ່ມີຄວາມເໝາະສົມໃນການໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດສ້າງຕັ້ງ; 5. ບໍ່ຢູ່ໃນບັນຊີດຳກ່ຽວກັບການຟອກເງິນ ຫຼື ສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ກຳການຮ້າຍ.</p>
--------------------------------------	---

ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໝາຍເຫດ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ທະນາຄານທຸລະກິດ (ສະບັບປັບປຸງ)	56/ສພຊ	07.12.2018	

ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການສ້າງຕັ້ງທະນາຄານທຸລະກິດ ແລະ ສາຂາທະນາຄານທຸລະກິດ	42/ທຫລ	15.01.2016	
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍ ຄ່າທຳນຽມການຂໍສ້າງຕັ້ງ ແລະ ຄ່າຄຸ້ມຄອງປະຈຳປີຂອງທະນາຄານທຸລະກິດ	1034/ທຫລ	21.11.2011	

ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈຳເປັນ ຫລື ຕິດພັນ		
ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ
\${SUPPORT_NAME}	\${SUPPORT_TYPE}	\${SUPPORT_COMMENT}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຍືນຂໍເອກະສານ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME}	\${ATTACHMENT_TYPE}	\${ATTACHMENT_FILE}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຕໍ່ອາຍຸ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME_RENEW}	\${ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	\${ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ		
ການຍືນເອກະສານ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່	
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ	ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ	
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄຳຮ້ອງ (ວັນ)	100	ໄລຍະການພິຈາລະນາໃບອະນຸຍາດຊົ່ວຄາວ ພາຍໃນ 90 ວັນ ແລະ ໄລຍະການອອກໃບອະນຸຍາດ ສ້າງຕັ້ງຖາວອນ ພາຍໃນກຳນົດ 10 ວັນລັດຖະການ ຖ້າມີເງື່ອນໄຂຄວາມພ້ອມ

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກຳນົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນຳໃຊ້ຈັກເດືອນ?

ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ				
ມີຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	60000000.00	10000000.00	0.00	70000000.00
Comments	ອີງຕາມເຈົ້າໜ້າທີ່ແນະນຳ			
ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເຫັນຄ່າ ທໍາ ນຽມເພີ່ມເຕີມ				

ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຂໍຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ				
ມີຄ່າຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າເຫັນ				
ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເຫັນກ່ຽວກັບຄ່າ ທໍາ ນຽມຕໍ່ອາຍຸເພີ່ມເຕີມ				